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Motion: Om främjande av biologisk mångfald i Båstad 
komn1un medelst nya skötselmetoder 

Varje år slåttrar Trafikverket 20 000 mil vägkant i hela landet för att 

ge fri sikt och bättre säkerhet för trafikanter. Just nu pågår ett 

pilotprojekt i Skåne (Trelleborg, Skurup och Svedala) med en ny 

skötselmetod som är bra för både natur och klimat, Artrik 

energiåtervinning! 

Projektet syftar till att öka den biologiska mångfalden i vägkanterna 

samtidigt som det slåttrade gräset ska omvandlas till biogas. Det är 

det kombinerade syftet med projektet, att öka den biologiska 

mångfalden och minska klimatpåverkan, som gjort att projektet fått 

namnet artrik energiutvinning. 

- Centerpartiet yrkar på att Båstad kommun undersöker

möjligheten att Båstad kommun ska ta efter om detta

pilotprojekt faller väl ut.

För Centerpartiet i Båstad, dag som ovan 
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--Emma Jönsson, förf. Ib Nilsson, gruppledare 
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